

# 重庆漫游 + 涪陵

# **CHONGQING CITY WALK + FULING**

Tour Code: CYV







全程无购物站 NO SHOPPING STOP

# 主打 MAIN PRODUCT

- 全程 1+1 豪华巴士 1+1 VIP Coach
- 2 晚入住 重庆 MOXY 酒店 (解放碑步行街) 2 Nights stay Chongqing MOXY Hotel (Jiefangbei Pedestrian Street)
- 重庆夜景巴士观光 Chongqing Night View Bus Tour
- 新体验: 巴士 KTV New Experience: Bus KTV



HongYa Cave Scenic Area 洪崖洞风景区

行程次序,以当地旅社安排为准。 Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.

**Bridge Town** 



# 精简行程:

启程 才 重庆

(机上用餐)

☑ 入住酒店

重庆 第二天

(早/午/-

- ☑ 十八梯
- ☑ 李子坝轻轨穿楼观景台
- ☑ 磁器口古镇
- ☑ 下浩里老街

第三天

# 重庆 🗐 (115公里) 涪陵

(早/午/晚)

- ☑ 白鹤梁水下博物馆
- ☑ 816刻工程遗址

第四天

# 涪陵 🖨 (115公里) 重庆

(早/午/-)

- ☑ 乌江画廊观景台
- ☑ 桥上小镇
- ☑ 观音桥步行街
- ☑ 重庆夜景巴士观光

(路线:解放碑-重庆大剧院-钟楼-龙门浩

月-嘉滨路洪崖洞)

☑ 新体验: 巴士 KTV

第五天

## 重庆

(早/-/-

☑ 自由活动

第六天

# 重庆

(早/午/晚)

- ☑ 人民大礼堂(外观)
- ☑ 洪崖洞风景区
- ☑ 鹅岭二厂文创园
- ☑ 解放碑步行街
- ☑ 八一美食街

第七天

# 抵达吉隆坡

(机上用餐)





✓ 5 早餐 / 4 午餐 / 2 晚餐

风味餐:

★ 重庆江湖菜

★ 鸳鸯火锅

# 观光景点:

- 磁器口古镇 磁器口古镇建于明代,已有六百多年的历史,是一处具有 丰富历史文化底蕴的景点。磁器口古镇依山而建、地势险峻、因此狭窄 的巷道和曲折的路成为其标志。古镇内的建筑古朴典雅,保留了明清时 期的建筑风格。走在古镇的小街上,仿佛穿越了时光隧道,感受到了历 史和岁月的积淀。
- 李子坝轻轨穿楼观景台 重庆轨道交通2号线李子坝轻轨站是国内第一 座与商住楼共建共存的跨座式单轨高架站。该高铁站位于一栋商住楼的 8楼,因轻轨穿楼而过成为"网红车站"。在观景台,游客可以近距离 感受到轻轨列车从建筑物的高架轨道上快速驶过的震撼场景。
- 洪崖洞风景区 以巴渝传统建筑特色的'吊脚楼'风貌为主体,古老的 石头建筑和夜晚的灯光秀而闻名、融合了传统文化和现代艺术元素。这 个景区拥有悠久的历史,曾是古代重庆的要塞,同时也代表了现代文化 的发展。
- ◆ 解放碑步行街 解放碑步行街位于重庆市渝中区、以解放碑为中心、是 重庆市中心繁华的商业街之一,也是该市的时尚地标之一。解放碑步行 街周围包括民权路、邹容路、八一路、五一路等,形成了一个商业圈。 步行街沿街布满了各种商店和专卖店,涵盖了时装、饰品、手工艺品, 小吃没事等等多个品类。

# 涪陵

- ◆ 白鹤梁水下博物馆 白鹤梁水下博物馆是一座建于重庆市涪陵区白鹤梁 附近的水下博物馆,是中国首座水下博物馆。
- ◆ **816刻工程遗址** 816工程遗址轴向叠加全长20余千米、完全隐藏在山 体内部,洞内冬暖夏凉,四季恒温。总建筑面积10.4万平方米,主洞室 高达79.6米,拱顶跨高31.2米,洞内有大型洞室18个,道路、导洞、支 洞、隧道及竖井130多条,建筑布局宛如迷宫,洞中有洞,洞中有楼, 楼中有洞。

### 注意事项:

- 1. 所有景点的停留时间,游览次序及观光地点,最终以景区公布为准。如因天 气或其他情况或会做删减/停开,以景区公布为准,不作任何补偿及退款,敬 请见谅。
- 2.如行程景点因天气或其他不可抗拒因素不对外开放,将改为其他景点游览。

酒店住宿(5晚)

✓ 重庆戴斯温德姆酒店或同级

x2晚

✓ 涪陵希尔顿欢朋酒店或同级

x1晚

✓ 重庆MOXY酒店或同级

x2晚

自费项目: 武陵山大裂谷绝壁地缝景观(含电瓶车&索道)+山城步道(品地道盖碗茶&观川剧变脸) + 重庆熊猫动物园(观可爱大熊猫)【RMB430/PAX】

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当凋整(凋整景点游览顺序)以确保行程顺利进行, 会或否事先通知。 备注: 如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。



# SCHEDULE

DEPARTURE A **CHONGQING** 

(MOB)

☑ Check in hotel

**CHONGQING** 

(B/L/-)

- ☑ Eighteen Stairs
- ☑ Liziba Light Rail Station Viewing **Platform**
- ☑ Ciqi Kou Ancient Town
- ☑ Xiahaoli Old Street

CHONGQING (115km) **FULING** (B/L/D)

- ☑ Baiheliang Underwater Museum
- **☑** 816 Nuclear Military Plant

FULING 🖨 (115km) CHONGQING

(B/L/-)

- ☑ Wujiang Gallery Observation Deck
- **☑** Bridge Town
- **☑** Guanyingiao Pedestrian Street
- (Route: Jiefangbei - Chongging Grand

Theatre - Bell Tower - Longmen Haoyue

- Jia Bin Road Hongya Cave)

**☑** New Experience: Bus KTV

CHONGQING

(B/-/-

**CHONGQING** D<sub>6</sub>

(B/L/D)

- ☑ Great Hall of the People (Outside view)
- ☑ Hongya Cave Scenic Area
- ☑ Eling Cultural and Creative Park
- ☑ Jiefangbei Pedestrian Street
- ☑ Bayi Food Street

ARRIVE KUALA LUMPUR







- ✓ 5 Breakfasts / 4 Lunches / 2 Dinners Special Cuisine:
- ★ Chongqing Cuisine
- ★ Yuanyang Hot Pot

#### **TOURIST ATTRACTIONS:**

# CHONG QING

- Ciqi Kou Ancient Town Built in the Ming Dynasty, Ciqi Kou Ancient Town has a history of more than 600 years, and is an attraction with rich historical and cultural heritage. Ciqi Kou Ancient Town built on the mountain, the landscape is dangerous, so the narrow alleys and twisting roads become its characteristic. The buildings in the ancient town are simple and elegant, retaining the architectural style of the Ming and Qing Dynasties. Walking along the town's streets feels like journeying through a tunnel of time, experiencing the history and the passage of years.
- Liziba Light Rail Station Viewing Platform Liziba Light Rail Station of Chongqing is the first cross-rail station in China that co-exists with a commercial and residential building. The station is located on the 8th floor of a commercial and residential building, which has become a " popular attraction" because of the light rail passing through the building. From the observation deck, visitors can get a close-up view of the train speeding past the building's elevated tracks.
- HongYa Cave Scenic Area Featuring the iconic 'stilted' architecture of the Ba-Yu tradition, this area is renowned for its ancient stone buildings and nighttime light shows, blending elements of traditional culture with modern art. This scenic area has a rich history as a fortress in ancient Chongqing and represents the development of modern culture.
- Jiefangbei Pedestrian Street Jiefangbei Pedestrian Street is located in Yuzhong District of Chongqing, centering on Jiefangbei. Its is one of the famous commercial streets and city's fashion landmarks in the center of the city. The area around Jiefangbei Pedestrian Street includes Minquan Road, Zourong Road, Bayi Road and Wuyi Road, forming a commercial circle. The pedestrian street is filled with a variety of stores and boutiques, covering a wide range of categories, including fashion, accessories, handicrafts, food, snacks, and etc.

# **FULING**

- Baiheliang Underwater Museum The Baiheliang Underwater Museum or White Crane Ridge Underwater Museum is an underwater museum built around the White Crane Ridge of Fuling District, Chongqing. It is China's first underwater museum.
- **816 Nuclear Military Plant -** "The 16 engineering site axis overlaps for a total length of over 20 kilometers, completely hidden inside the mountain. The cave remains warm in winter and cool in summer, with a constant temperature throughout the year. The total building area is 104,000 square meters, with the main cavern reaching a height of 79.6 meters and an arch span of 31.2 meters. There are 18 large caverns inside, with over 130 roads, guiding tunnels, supporting tunnels, shafts, and tunnels. The architectural layout is like a maze, with caves within caves, and floors within caves."

#### Remarks:

- 1. The duration and visiting sequence of all scenic spots in Scenic Area shall ultimately be subject to the announcement of the scenic area. If the scenic spots are deleted of stopped due to weather conditions, the announcement of the scenic spots shall prevail without any compensation or refund.
- 2. If the scenic spot not open to the public due to weather or other irresistible factors, will be replaced by other scenic spot.



# **HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)**

- ✓ Chongqing Days Hotel by Wyndham or similar class
- ✓ Fuling Hampton by Hilton Hotel or similar class
- ✓ Chongging MOXY Hotel or similar class
- x2 Nights
- x1 Night
- x2 Nights

Optional Tour: Mount Wuling Great Rift Valley Scenic (included buggy & cable car) + Mountain City Trail (taste authentic lid tea & watch Sichuan opera face-changing) + Pandas in Chongqing Zoo [RMB430/PAX]

# **General Information**

# · 重庆 CHONGQING ·

\*\*\*\*

货币 Currency	Chinese Yuan - CNY Renminbi - RMB 中国元 - CNY 人民币 - RMB	信用卡 Credit Card	* 致电信用卡中心,以延长你的信用卡额度 * Major credit cards such as Visa and Master card are mostly widely used
货币兑换率 Exchange Rate	10 CNY = MYR 6.50 10 元 = 马币 6.50 "Subject to currency of the day" "以当天[率为准"	拨号代码 Dial Code	China : +86 中国 : +86
电压 Voltage	Voltage - almost always 220 V 电压 - <b>220</b> 伏特	插座 Power Socket	类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin 类型 / Type B - 两脚扁型 + 一圆型插头 / 2 flat blade pin + 1 round pin 类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat blade pin "V-shape"
时差 Time Different	China - No time different with Malaysia 中国 - 时间与 <b>马来西亚</b> 时间标准时无相差	行李托运 Luggage Allowance	Each individual are entitled to check in 1 luggage of not more than 20 kg and a hand carry bag not more than 7 kg. 每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机,以及托运行李不超过20公斤。
气候 Weather	Spring 春季       Summer I         3月 – 5月       6月 – 8月         Mar to May       Jun to Aug         15 ℃ ~ 25 ℃       28 ℃ ~ 35 %	9) Se	utumn 秋季  □ Winter 冬季  月 – 11月  12月 – 2月  ep to Nov  Dec to Feb  1° ~ 8° C  *Subject to weather of the day* *以当天气服告为准*
飞机型号 Aircraft Type	A330		
Departure Da 出发日期:	ate:	Flight: 航班行程:	
可及口射· Tour Fare: 团费:		Airport Tax & Fue 机场税及燃油附加	
Tipping: 小费:		Agent Collection Fee: 旅行社代收费:	
Visa: 签证:		Travel Insurance: 旅行保险:	
		TOTAL: 总数:	
( <del>4</del> )	GD Partner:		

Operated By
ICE HOLIDAYS SDN BHD
(230643-X) KPK/LN:2441